

Canada Gazette



Gazette du Canada

Part I

Partie I

OTTAWA, FRIDAY, NOVEMBER 10, 2000

OTTAWA, LE VENDREDI 10 NOVEMBRE 2000

CHIEF ELECTORAL OFFICER

CANADA ELECTIONS ACT

Suspension of a Registered Political Party

Notice is hereby given pursuant to subsection 390(1) of the *Canada Elections Act*, that the registration of the “Christian Heritage Party of Canada” has been suspended in accordance with section 385 of the Act for having failed to endorse a candidate in at least 50 electoral districts following the confirmation of nominations at the November 27, 2000 General Election. The suspension is effective as of the date of publication of the present notice.

November 10, 2000

JEAN-PIERRE KINGSLEY
Chief Electoral Officer

DIRECTEUR GÉNÉRAL DES ÉLECTIONS

LOI ÉLECTORALE DU CANADA

Suspension d'un parti politique enregistré

Avis est par les présentes donné, conformément au paragraphe 390(1) de la *Loi électorale du Canada*, que l'enregistrement du parti politique « Parti de l'Héritage Chrétien du Canada » a été suspendu en vertu de l'article 385 de la Loi pour défaut de ne pas avoir soutenu un candidat dans au moins 50 circonscriptions après la confirmation des candidatures pour l'élection générale du 27 novembre 2000. Cette suspension prend effet à compter de la date de publication de cet avis.

Le 10 novembre 2000

Le directeur général des élections
JEAN-PIERRE KINGSLEY

